
 

Referat fra ekstraordinær generalforsamling i Sundby Boldklub 27. marts 2025 

Formand Lene Rydal ringede med klokken og bød velkommen. Og fortalte lidt om arbejdet i 
bestyrelsen siden oktober. Om bestyrelsesarbejdet, økonomi og meget mere. 

1) Valg af dirigent 
a. Jens Albagaard blev valgt, takkede for valget og konstaterede, at generalforsamlingen 

var lovligt indvarslet. Der blev optalt 48 stemmeberettigede medlemmer i lokalet, og 
dirigenten gjorde opmærksom på, at vedtægtsændringer skulle vedtages med ¾ flertal, 
altså med 36 stemmer. 
 

2) Bestyrelsens forslag til ændring af vedtægter. 

Der var flere forslag som dirigenten foreslog at pulje i to kategorier: 

a. Først blev sproglige rettelser enstemmig godkendt, hvor fx ”såfremt” blev rettet til 
”hvis” samt stavefejl, ”kasseren” til ”kassereren” 

b. Anden pulje af ændring alle steder fra ”formand” til ”forperson”, der også blev 
enstemmigt godkendt 

Herefter gennemgang af alle bestyrelsens andre ændringsforslag, der alle blev enstemmigt 
godkendt. 

Bestyrelsen ønskede dog at trække forslaget om at indskrive i vedtægterne, at der skulle 
aflægges halvårsregnskab hvert år senest 1. august. En deltager ønskede at opretholde 
forslaget, men da vedkommende ikke var stemmeberettiget, kunne det ikke ske. 

Forslaget blev afvist. 

3) Indkommet forslag fra Jan Schumann til ændring af vedtægter. 

Dirigenten oplyste, at forslaget var opdelt i tre underforslag, der skulle behandles separat. 

a. Jan motiverede, at der alene skulle afholdes én generalforsamling, men i marts. Det var 
således et ændringsønske til hans eget oprindelige forslag om to årlige 
generalforsamlinger 

i. 7 stemte for og derved blev forslaget ikke vedtaget 
 

b. Jan motiverede, at der alene skulle være 8 medlemmer i bestyrelsen (fjernelse af 1. og 
2. bestyrelsesmedlem) og kun 2 suppleanter, der ikke skulle være suppleanter for et 
specifikt bestyrelsesmedlem. Flere andre tilkendegav, at det var vigtigt at bibeholde 10 
bestyrelsesmedlemmer grundet især omfanget af bestyrelsesarbejde 

i. 0 stemmer for og derved blev forslaget ikke vedtaget 
 

c. Jan motiverede, at lønnet personale eller familie kan ikke sidde i bestyrelsen. Den 
primære årsag var inhabilitet 

i. Forslaget blev trukket efter debat 
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Under punkt 2 og 3 tog bestyrelsen ordet flere gange og tilbød at arbejde med en 
Forretningsorden, hvor gennemsigtighed om flere af de ting, der blev diskuteret ville indgå. 
Dette blev taget positivt imod af forsamlingen. 
 

4) Suppleringsvalg til bestyrelsen 
a. Valg af kasserer (vælges igen på lige år) 

i. Carsten Reves, 74 år fra Christianshavn stillede op 

Carsten blev valgt uden modkandidater 

b. Pigeleder og pige/drenge/børnefodboldledersuppleant (vælges igen på ulige år) 
i. Sussi Skovgaard-Holm, 47 år, advokat, frivillig i 4 år mest omkring de 

nuværende U16 piger, stillede op. 
ii. Peter Ravn-Olesen, med en datter på U12, frivillig i 5 år, foreningsmenneske, 

stillede op. 

Der var en diskussion om valgbarhed, da Sussi blot lige havde meldt sig ind. Vedtægterne 
foreskriver tre måneders medlemskab for at være valgbar. Der var en kommentar i relation 
til generalforsamlingen i oktober 2024, hvor det blev håndhævet strengt, men i den 
situation var det grundet kampvalg. 

Dirigenten bad generalforsamlingen summe et øjeblik, og spurgte derefter om alle kunne 
godtage, at Sussi blev valgt som pigeleder og Peter blev valg som 
pige/drenge/børnefodboldledersuppleant. 

Der var ingen kommentarer i mod og begge blev valgt uden modkandidater. 

Hermed afsluttedes generalforsamlingen og næste ordinære generalforsamling er i oktober 2025. 

 

2. april 2025: 

 

______________________________  ______________________________ 
Jens Albagaard, dirigent   Palle Mehlbye, sekretær 
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Referat fra ekstraordinær generalforsamling i Sundby Boldklub 27. marts 2025 


Formand Lene Rydal ringede med klokken og bød velkommen. Og fortalte lidt om arbejdet i 
bestyrelsen siden oktober. Om bestyrelsesarbejdet, økonomi og meget mere. 


1) Valg af dirigent 
a. Jens Albagaard blev valgt, takkede for valget og konstaterede, at generalforsamlingen 


var lovligt indvarslet. Der blev optalt 48 stemmeberettigede medlemmer i lokalet, og 
dirigenten gjorde opmærksom på, at vedtægtsændringer skulle vedtages med ¾ flertal, 
altså med 36 stemmer. 
 


2) Bestyrelsens forslag til ændring af vedtægter. 


Der var flere forslag som dirigenten foreslog at pulje i to kategorier: 


a. Først blev sproglige rettelser enstemmig godkendt, hvor fx ”såfremt” blev rettet til 
”hvis” samt stavefejl, ”kasseren” til ”kassereren” 


b. Anden pulje af ændring alle steder fra ”formand” til ”forperson”, der også blev 
enstemmigt godkendt 


Herefter gennemgang af alle bestyrelsens andre ændringsforslag, der alle blev enstemmigt 
godkendt. 


Bestyrelsen ønskede dog at trække forslaget om at indskrive i vedtægterne, at der skulle 
aflægges halvårsregnskab hvert år senest 1. august. En deltager ønskede at opretholde 
forslaget, men da vedkommende ikke var stemmeberettiget, kunne det ikke ske. 


Forslaget blev afvist. 


3) Indkommet forslag fra Jan Schumann til ændring af vedtægter. 


Dirigenten oplyste, at forslaget var opdelt i tre underforslag, der skulle behandles separat. 


a. Jan motiverede, at der alene skulle afholdes én generalforsamling, men i marts. Det var 
således et ændringsønske til hans eget oprindelige forslag om to årlige 
generalforsamlinger 


i. 7 stemte for og derved blev forslaget ikke vedtaget 
 


b. Jan motiverede, at der alene skulle være 8 medlemmer i bestyrelsen (fjernelse af 1. og 
2. bestyrelsesmedlem) og kun 2 suppleanter, der ikke skulle være suppleanter for et 
specifikt bestyrelsesmedlem. Flere andre tilkendegav, at det var vigtigt at bibeholde 10 
bestyrelsesmedlemmer grundet især omfanget af bestyrelsesarbejde 


i. 0 stemmer for og derved blev forslaget ikke vedtaget 
 


c. Jan motiverede, at lønnet personale eller familie kan ikke sidde i bestyrelsen. Den 
primære årsag var inhabilitet 


i. Forslaget blev trukket efter debat 







 
Under punkt 2 og 3 tog bestyrelsen ordet flere gange og tilbød at arbejde med en 
Forretningsorden, hvor gennemsigtighed om flere af de ting, der blev diskuteret ville indgå. 
Dette blev taget positivt imod af forsamlingen. 
 


4) Suppleringsvalg til bestyrelsen 
a. Valg af kasserer (vælges igen på lige år) 


i. Carsten Reves, 74 år fra Christianshavn stillede op 


Carsten blev valgt uden modkandidater 


b. Pigeleder og pige/drenge/børnefodboldledersuppleant (vælges igen på ulige år) 
i. Sussi Skovgaard-Holm, 47 år, advokat, frivillig i 4 år mest omkring de 


nuværende U16 piger, stillede op. 
ii. Peter Ravn-Olesen, med en datter på U12, frivillig i 5 år, foreningsmenneske, 


stillede op. 


Der var en diskussion om valgbarhed, da Sussi blot lige havde meldt sig ind. Vedtægterne 
foreskriver tre måneders medlemskab for at være valgbar. Der var en kommentar i relation 
til generalforsamlingen i oktober 2024, hvor det blev håndhævet strengt, men i den 
situation var det grundet kampvalg. 


Dirigenten bad generalforsamlingen summe et øjeblik, og spurgte derefter om alle kunne 
godtage, at Sussi blev valgt som pigeleder og Peter blev valg som 
pige/drenge/børnefodboldledersuppleant. 


Der var ingen kommentarer i mod og begge blev valgt uden modkandidater. 


Hermed afsluttedes generalforsamlingen og næste ordinære generalforsamling er i oktober 2025. 


 


2. april 2025: 


 


______________________________  ______________________________ 
Jens Albagaard, dirigent   Palle Mehlbye, sekretær 
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